



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

第 8 卷第 12 期

2020 年 12 月出版

目 次

“中国公民财经素养测验编制”专题

“中国公民财经素养测验编制”专题简介	辛自强	(705)
中国公民财经素养测验编制的总体报告	辛自强 张红川 孙 铃 于泳红 辛志勇	(706)
中国公民财经知识测验编制	孙 铃 辛自强	(718)
中国公民财经能力测验编制	张红川 辛自强 吴雪扬	(726)
中国公民财经价值观测验编制	辛志勇 于泳红 辛自强	(736)

研究报告

物质主义对于价格质量效应的影响机制：一个有调节的中介	徐凯强 赵 娜	(747)
青少年羞怯对社交焦虑的影响：自我接纳和评价恐惧的多重中介作用	尤清秀 秦亚平	(755)
恶性血液病患者的社会支持、自我效能感与抑郁的关系	张丽敏 刘传新 曲可佳	(763)

编辑部主任：于 洪

编 辑：张 帆

法 律 顾 问：北京市北斗鼎铭律师事务所王旭东律师

特约编辑：窦东徽 赵 娜 傅鑫媛 吕杰好

Psychology: Techniques and Applications

Volume 8, Number 12

Dec, 2020

CONTENTS

The Development of Financial Literacy Tests for Chinese Citizens:A General Report.....	
.....XIN Ziqiang; ZHANG Hongchuan; Sun Ling; YU Yonghong; XIN Zhiyong(706)	
The Development of the Fiancial Knowledge Test for Chinese Citizens.....	SUN Ling; XIN Ziqiang(718)
The Development of Financial Capacity Test for Chinese Citizens.....	
.....ZHANG Hongchuan; XIN Ziqiang; WU Xueyang(726)	
The Development of Financial Values Tests for Chinese Citizens.....	
.....XIN Zhiyong; YU Yonghong; XIN Ziqiang(736)	
The Underlying Mechanism of Materialism on Price Quality Effect:A Moderated Moderation Model.....	
.....XU Kaiqiang; ZHAO Na(747)	
The Influence of Adolescent Shyness on Social Anxiety:Multiple Mediating Effects of Self-acceptance and Evaluation Fear.....	YOU Qingxiu; QIN Yaping(755)
The Relationship Among Social Support, Self-efficacy and Depression of Patients with Malignant Hematologic Diseases	ZHANG Limin; LIU Chuanxin; QU Kejia(763)